

3 8

Alessia Amati

The shape of dreams

What shape do dreams take? I can tell you. My dreams are square, exactly 7,9 by 7,9 cm, like the image that starts to be created within the white frame of a Polaroid. And it is precisely my dreams that I try to transfer onto instant film. Dreams made from memories of emotions, of stories told before falling asleep, of fears and joys, of wonder and indifference. Reality and imagination, illusion and magic come together with lights and shadows, giving life to the images that escape from my mind to become a unique and unrepeatable instant image.

.....

Quelle forme prennent les rêves? Mes rêves sont carrés, ils font exactement 7,9 par 7,9 cm, comme l'image qui commence se créer dans le cadre blanc d'un polaroid. Et c'est précisément mes rêves que j'essaie transférer sur film instantané. Des rêves faits de souvenirs d'émotions, d'histoires racontées avant de s'endormir, de peurs et de joies, d'émerveillement et d'indifférence. La réalité et l'imagination, l'illusion et la magie se mêlent à des ombres et des lumières, donnant vie aux images qui m'échappent pour devenir une image instantanée unique et irremplaçable.



















